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دبیرکل فدراســیون فوتبال درباره حواشــی پیش آمده 
درخصوص سرمربی تیم ملی امید توضیحاتی را ارائه کرد.

به گزارش گروه ورزشی مردم سالاری، حسن کامرانی فر 
ضمن عرض تســلیت به مناســبت ایام فاطمیه و شهادت 
صدیقه عالم حضرت فاطمــه الزهرا )س( گفت: با توجه به 
کســب امتیازات عالی و آرامش خاطر هــواداران تیم ملی 
بزرگســالان به جهت صعود محتمل و بدون حاشیه به جام 
جهانی۲۰۲۲ قطر که در سایه تلاش ملی پوشان غیرتمند 
و حمایت همه شما مردم عزیز ایران تحقق یافته است، این 
فدراسیون در نظر داشــت که موضوع پیش آمده پیرامون 
جناب آقای مهدی مهدوی کیا، سرمربی تیم ملی امید ایران 
را در فضایی آرام و بدون حاشــیه و هیاهو بررســی و اظهار 

نظر کند.
وی در ادامــه اضافه کرد: بازی خاطــره انگیز تیم های 
ملــی ایران و آمریکا در جام جهانــی ۱۹۹۸ و گل تاریخی 
مهدوی کیا به آمریکا که باعث شــادی دل میلیون ها ایرانی 
داخل و خارج از کشور شده و همچنین خصلت های پهلوانی 
و اخلاقــی مهدوی کیا در خارج از گــود ورزش، دیدار وی 
از خانواده شــهید مدافع حرم سردار شــهید رضا فرزانه و 
وابســتگی خانوادگی مهدوی کیا به یکی از شــهدای دفاع 
مقدس، گویای ارادت و احترام و اعتقاد وی به اصول اخلاقی 
و ارزشی کشورش بوده که این نکته بر کسی پوشیده نیست.
دبیرکل فدراسیون گفت: ضمن احترام به دغدغه درست 

دلســوزان واقعی کشــور و علیرغم برخی پیش داوری ها و 
هجمه های نادرســت و بعضا ناحق ســعی شد این موضوع 
صبورانــه و از ابعاد مختلف و پس از شــنیدن صحبت های 
مهدوی کیا مورد بررســی قرار گرفته و نتایج به استحضار 

عموم ورزشــکاران و ملت شــریف ایران برسد. ایشان آقای 
به عنوان یک فوتبالیســت مطرح و در سطح کلاس جهانی 
براساس دعوت رسمی اینفانتینو، رئیس فدراسیون جهانی 
فوتبال و در معیت وی در این بازی شــرکت کردند. اتفاقات 

پیرامون و حواشــی غیر ورزشی حاکم بر این مسابقه باعث 
هوشــیاری و مدیریت مناســب موضوع توســط وی شد و 
مستندات اقدامات مهدوی کیا در حین مسابقه موجود بوده 
کــه مورد تایید نهاد نظارتی وزارت ورزش و جوانان نیز قرار 
گرفته است. وی یکی از مفاخر فوتبال ایران است. این دعوت 
مستقیم از طرف فیفا انجام شد و فدراسیون نقشی نداشت، 
اما فدراســیون همیشه پشتیبان ســتاره ها و اسطوره های 

فوتبال ایران است.
همه مهدوی کیا را می شناسند. وی سمبل افتخارآفرینی 
برای جمهوری اســلامی ایران است و در همه این سال ها، 
مردم ایران را خوشــحال کرده. همه شــاهد بودیم در همه 
حال به خانواده های شــهدا ادای دین کرده و احترام همه را 
نگه داشته است. خیلی ها ممکن است بروند، اما مهدوی کیا 
که در آلمان زندگی کرده، خودش آمد و با کم ترین امکانات 
و حقوق سکان تیم ملی امید را در دست گرفت. قدر چنین 
ســرمایه هایی را می دانیم. فدراسیون پشت بزرگان فوتبال 
است و سرمایه های ما همین ها هستند. مردم ایران همیشه 

قدردان فرزندان خوب شان هستند
کامرانــی فر در پایان ضمن عذرخواهی از بابت دلخوری 
ناخواسته هواداران به جهت تاخیر در اظهار نظر مربوطه به 
خاطر بررســی صبورانه و صحیح این موضوع اظهار داشت: 
به امید خدا شــاهد صعود تیم ملــی امید ایران به المپیک 

پیش رو باشیم.

واکنشدبیرکلفدراسیونفوتبالبهحواشیپیشآمدهبرای»مهدویکیا« گرایی: نه خانه ام را در شیراز گرفته ام 
و نه کار استخدامم انجام شده است 

قهرمــان کشــتی فرنگی 
المپیــک و جهان در ســال 
۲۰۲۰ می گویــد کار اهدای 
مســکن بــه او در شــیراز و 
همچنین استخدامش در حال 
پیگیری اســت و هنوز انجام 

نشده است. 
که  گرایــی  محمدرضــا 
چندی پیش به عراق سفر کرده بود، در گفت وگو با خبرنگار ورزشی خبرگزاری 
تســنیم در این مورد گفت: ســفر زیارتی خوبی بود و خدا را شکر روحیه خوبی 
گرفتیم. قهرمان وزن 67 کیلوگرم المپیک در مورد خانه ای که قرار بود در شیراز 
به او و برادر و مربی اش بابت مدال های جهانی شــان اهدا شود، تأکید کرد: هنوز 

خانه را نداده اند، اما ظاهراً کارهایش در حال انجام است.
در حالی کــه بعد از قهرمانی رضا گرایی در مســابقات قهرمانی جهان خبر 
استخدامش در وزارت نفت رسانه ای شد، وی در مورد اینکه آیا این اتفاق رخ داده 
است، تصریح کرد: فعلًا که اتفاقی نیفتاده و این هم ظاهراً در حال پیگیری است. 
موضوع اســتخدام محمدعلی که سه چهار سال است مطرح شده و هنوز کارش 
درست نشده است، احتمالاً قرار است هر دو انجام شود. گرایی که بعد از جهانی 
نروژ در هیچ مســابقه ای روی تشک نرفته است، در مورد آغاز تمریناتش گفت: 
تمرینم را مدتی است شروع کرده ام. فعلًا که تمرین می کنم و البته هنوز مشخص 

نیست مسابقه ای که باید در آن روی تشک بروم، کجاست.

محکومیت میلیون دلاری تراکتور در پرونده فورچونه
خطر »سه قفله« شدن پنجره نقل وانتقالات 

سرخپوشان تبریزی
 )CAS( دادگاه عالی ورزش
باشــگاه  محکومیت ســنگین 
شــکایت  پرونده  در  تراکتــور 
کوین فورچونــه را تأیید کرد.  
به گــزارش خبرنگار ورزشــی 
خبرگــزاری تســنیم، کویــن 
فورچونــه مهاجم اهل کشــور 
مارتینیک که در فصل نوزدهم 
بــا عنوان »گران ترین بازیکن تاریخ لیگ برتر« به تیم تراکتور پیوســت، پس از 
حضور چند ماهه در جمع سرخپوشان تبریزی در تعطیلات سال نو میلادی در 
سال ۹۸ به کشــورش رفت و دیگر حاضر به بازگشت به ایران نشد. این بازیکن 
پس از جدایی از تیم تراکتور، برای دریافت مطالبات خود به فیفا شکایت کرد و 
در نهایت با حکم کمیته انضباطی فیفا در مردادماه سال گذشته باشگاه تراکتور 
تبریز را به پرداخت یک میلیون و ۱۰۰ هزار دلار محکوم کرد. پس از این اتفاق؛ 
باشــگاه تراکتور این پرونده را به دادگاه عالی ورزش )CAS( برد و حالا از این 
 CAS باشگاه خبر می رسد که به تازگی حکم نهایی این پرونده از سوی دادگاه
نیز صادر شــده و تراکتور برای پرداخت مطالبات فورچونه 45 روز فرصت دارد، 
در غیر اینصورت پنجره نقل و انتقالاتی سرخپوشان تبریزی باز هم بسته خواهد 
شــد. در حال حاضر پنجره نقل و انتقالاتی تیم تبریزی به دلیل شکایت لی هری 
اروین و عکاشه حمزاوی بسته است و در صورت پایان مهلت 45 روزه فورچونه، 
می توان گفت پنجره تراکتور »ســه قفله« خواهد شد تا باز هم زنوزی با چالشی 
جدی برای نقل و انتقالات تیمش در نیم فصل مواجه شود. در همین راستا شنیده 
می شود مدیران باشگاه تراکتور در حال مذاکره با وکیل کوین فورچونه هستند تا 

بتوانند این مشکل را قبل از پایان مهلت 45 روزه حل کنند.

قضاوت داوران ایرانی در تورنمنت فوتسال 
بانوان کافا 2022

کنفدراسیون فوتبال آسیای 
داور  دو  حضــور  از  مرکــزی 
و یــک ناظــر داور ایرانــی در 
کافا  بانوان  فوتســال  تورنمنت 
در تاجیکســتان خبــر داد. به 
گزارش سایت رسمی فدراسیون 
فوتبال، رقابت های فوتســال بانوان کافا ۲۰۲۲ از ۲۹ دی تا ۸ بهمن ماه در شهر 
دوشــنبه تاجیکستان برگزار خواهد شــد. بر همین اساس کنفدراسیون فوتبال 
آســیای مرکزی از 3 نماینده ایران برای حضور در مسابقات فوتسال بانوان کافا 
در تاجیکستان دعوت کرد. نسیم کیانی مقدم و زهرا رحیمی به عنوان داور برای 
قضاوت در این رقابت ها انتخاب شده اند. همچنین فیروزه دهقان به عنوان ناظر 

داوری این رقابت ها حضور خواهد داشت.

۳ کاندیدای فدراسیون شنا تایید صلاحیت شدند
3 کاندیدای فدراسیون شنا، 
شیرجه و واترپلو تایید صلاحیت 
شدند.  به گزارش ایسنا، بعد از 
گذشت بیش از دو ماه از زمان 
ثبت نام کاندیداهای فدراسیون 
شــنا، شــیرجه و واترپلو امروز 
بالاخره وزارت ورزش و جوانان 
اســامی کاندیداهــای تاییــد 
صلاحیت شــده را اعلام کرد. با پایان مهلت قانونی ثبت نام از کاندیداهای این 
فدراسیون 6 کاندیدا ثبت نام کردند که براساس اعلام  وزارت ورزش تنها 3 تعداد 
از این کاندیداها تایید صلاحیت شــده اند. انتخابات این فدراسیون قرار است ۲۰ 
دی انجام شــود و با این حساب ۱۲ روز قبل از برگزاری مجمع انتخاباتی اسامی 
کاندیداهای تایید صلاحیت شده اعلام شده است. محمد بابایی، حامد رضا خانی 
طالقانی و محسن رضوانی اسامی کاندیدهای تایید صلاحیت شده این فدراسیون 
است. محســن رضوانی ۹ دی ۱3۹6 برای دوره دوم به عنوان رییس فدراسیون 
شنا انتخاب شد. او اکنون برای این پست مجددا کاندیدا و تایید صلاحیت شده 
اســت. دبیر فدراسیون شنا، شــیرجه و واترپلو در این باره به ایسنا گفت: اسامی 
تایید صلاحیت ها امروز اعلام شــد و قرار است انتخابات این فدراسیون ۲۰ دی 
انجام شود. بابایی، رضاخانی طالقانی و محسن رضوانی اسامی کاندیداهای تایید 

صلاحیت شده است.

مجوز برگزاری سوپر لیگ کاراته
از سوی ستاد کرونا صادر نشد

بــا مخالفــت فدراســیون 
پزشکی ورزشــی، دور برگشت 
مســابقات ســوپر لیگ  کاراته 
کشــور که قرار بود هفته آینده 
برگزار شــود به تعویــق افتاد.  
به گزارش ایســنا، فدراســیون 
پزشکی ورزشی امروز با ارسال 
نامه ای به فدراســیون کاراته مخالفت خود را با برگزاری رقابت های ســوپر لیگ 
اعلام کرد. در نامه فدراســیون پزشکی ورزشی آمده باتوجه به ضرورت قرنطینه 
تیم اعزامی به مســابقات قهرمانی آسیا در قزاقستان، کلیه رویدادهای کاراته به 
مدت دو هفته به تعویق بیفتد. پیش از این قرار بود مســابقات دور برگشــت و 
دیدارهای نهایی رده بندی و فینال سوپر لیگ  کاراته آقایان طی روز های ۱4 و ۱5 
دی ماه برگزار شود. دور رفت مسابقات سوپر لیگ با برگزاری ۱۲ دیدار پیگیری 

شد که رده بندی تیم های آن به شرح زیر است:
گروه یک:

۱. دانشگاه آزاد اسلامی با ۹ امتیاز تیمی
 ۲. رعد پدافند هوایی ارتش با 6 امتیاز تیمی

 3. هیات کاراته شهرستان کلات با 3 امتیاز تیمی
 4. مارون کهگیلویه و بویر احمد با صفر امیتاز تیمی

گروه دو: 
۱. پاس ناجا با ۹ امیتاز تیمی

 ۲. آوای رزم wmmf با 6 امتیاز تیمی 
3. گوجوریو سی واکای با 3 امتیاز تیمی

 4. آکادمی مهاجرین قم با صفر امتیاز تیمی

اخبار کوتاه

پیروز قربانی مدعی است مبارزه اش با ناپاکی در فوتبال 
اینبار هم باعث برکناری اش شده است. 

به گزارش »ورزش سه«، مدافع اسبق استقلال دیروز از 
سمت سرمربیگری رایکا بابل نیز برکنار شد. موضوعی که با 
توجه به پیروزی هفته گذشته اش مشخص می کند اختلاف 

نظر بین او و مدیران بابت این اتفاق بوده است. 
پیــروز قربانــی بعد از برقــراری تماس خبرنــگار ما و 
در شــرایطی کــه کاملا از دلیــل این تمــاس باخبر بود، 
صحبت هایش را با این جمله آغاز کرد: فوتبال ســالم تاوان 

دارد و من هم تاوان آن را دادم!
مربی برکنار شده رایکا بابل در ادامه صحبت هایش گفت: 
با افتخار اخراج شدم و ســال های آینده وقتی این اتفاق را 
برای پســرم تعریف کنم، می گوید به به چه پدری و قطعا 
به من افتخار خواهد کــرد! زمان برد مرا اخراج کردند و به 
این افتخار می کنم. خدا را شــکر پایــم را از خطوطی که 
برای خودم ترسیم کردم کج نگذاشتم. تیمم هم خوب بازی 
میکرد و تیم جوانی که با اذعان تمام کارشناسان خوب بازی 

می کرد. 

وی با اشاره به شرایط تیمش گفت: تیم من کم خرج ترین 
تیم لیگ بوده است. بروید قراردادهای تمام لیگ را بررسی 
کنید. مطمئنا رایکا جزو یکی دو تیم کم خرج ترین تیم های 
لیگ بوده که البته همین پول را هم نداده اند. کادرفنی من 
یک قران هم نگرفته است. من پنج ماه است که اینجا هستم 
و نه پارســال و نه امسال هیچ پولی به من نداده اند. از روزی 
که آمدم، 5 بازی آخر فصل گذشــته و ۱۱ بازی این فصل 
یک قران به من و کادرم نداده اند. پارسال توانستیم تیم را در 
لیگ حفظ کنیم و امسال هم تیم ما جوان و آینده دار بود. 
نمی دانم دوستان چه انتظاری دارند. می  بردیم یک بامبول 
و می باختیم یک بامبول دیگر در می آوردند. صورتجلســه 
جلوی من می گذاشتند که امضا کنم و اگر تیمم تک رقمی 
نشود باید بدون پول، استعفا دهم. من قبول کردم و به شرط 
اینکــه پول کادرم را بدهند. امــا ندادند و دنبال پول ندادن 
هستند. در تیم ما هر کس که پولش را از این آقایان بخواهد 

اخراج می شد. 
پیروز قربانی در ادامه انتقاداتش نســبت به مدیریت این 
باشگاه گفت: در بوق و کرنا می کنند که برای فوتبال هزینه 
می کنیم. چه هزینه ای کردید؟ شــما یک ســری بازیکن 
بدبخت را گیر می آورید و از آنها پول می گیرید و سر تمرین 
مــی آورید تا هزینه تیم تان را از بازیکنان پولی در بیاورید! 
پیروز قربانی آمد و جلوی این کار را گرفت. آمارش را دارم. 
ســر بازی ما پلاکارد آوردند که روی آن نوشــته بود آقای 
قربانی شما که ادعای سلامت تان می شود، مدیران باشگاه از 
یک خانواده بی بضاعت 3۰۰ میلیون گرفته اند! عکس آن را 

دارم و برای شما می فرستم. 

سرمربی برکنار شده رایکا با اشاره به تلاش برخی مربیان 
برای در اختیار گرفتن جایگاه مربیگری اش در این تیم گفت: 
دیگر بالاخره یک ســری افراد بدبخت هستند! مربیانی که 
معلوم الحال هستند و پرونده های آنها در کمیته اخلاق هنوز 
باز است. مربیانی که افتخار می کنند ذغال می خرند و سری 
قلیان عوض می کنند! این مربیان هستند و طبیعی است که 
دنبال یک ســری راهکار باشند که تیم بگیرند. برای من اما 
افتخار اســت که سلامت کار کردم و به آن افتخار می کنم. 
امیدوارم فوتبال ما برود به سمتی که آدم هایی که نباید در 
فوتبال باشــند حذف شــوند. از فردا هم شروع می کنم به 
ادامه دادن مبارزه ام با آدم هایی که نباید در فوتبال باشند. 
آدم هایی که در جاهای دیگر مشــکل دارند ولی آمدند در 
فوتبال. وی با اشاره به تکرار این اتفاق در دورانی که در سایپا 
حضور داشت گفت: بالاخره روز اول هم گفتم که در مسیری 
که در نظر گرفتم خودم ضرر کنم اما اینقدر تلاش و مبارزه 
می کنم تا فوتبال ســالم شود. فردا اگر پسرم و امثال پسرم 
خواستند فوتبالیســت شوند با آدم های سالم و سلامت کار 
کنند نه با یک سری آدم دروغگو.  قربانی از بازیکنان جوان 
رایکا خواســت تا با قدرت به کار خــود ادامه دهند و تحت 
تاثیر این مسائل قرار نگیرند: بازیکنان رایکا مثل پسر خودم 
هستند. بازیکنان خوبی هستند که غیرت و تعصب دارند و 
به عنوان بازیکن حرفه ای باید کار خودشان را دنبال کنند. 
قربانی در پایان حرف هایش بااشــاره به این موضوع که 
بابت مطالبات خود از رایکای بابل شکایت خواهد کرد گفت: 
صد درصد شکایت خواهم کرد. از قدیم گفتند از خرس یک 

مو کندن هم غنیمت است.

صحبت های تند پیروز قربانی بعد از بر کناری عجیب 

 ذغال بخر و سرقلیان عوض کن و جای من را بگیر!

رئیس فدراســیون ورزش های زورخانــه ای گفت: همه 
تلاش مان را بکارگرفته ایم تا با بهره گیری از امکانات مان 

زورخانه های کشور را حفظ کنیم.
باران چشمه افزود: شورای عالی انقلاب فرهنگی، سازمان 
تبلیغات اســلامی در این ستاد نماینده دارد. ما می توانیم با 
تشکیل جلسه ستاد حرکت جدی در ترویج فرهنگ پهلوانی 
داشته باشــیم. ما ۹۲3زورخانه در کشــور داریم که 74۰ 
زورخانه فعال هســتند باقی آن ها در حال فروش و از بین 

رفتن هستند.
باران چشمه گفت: تلاش می کنیم آن ها را حفظ کنیم، 

ولی ســخت اســت، یک زورخانه 67 سال قدمت دارد و در 
انحصار وراثت قرار گرفته، از شما می خواهیم که ابلاغ کنید 

زورخانه ها به هیچ هنوان تغییر کاربری داده نشود.
وی ادامه داد: برخی زورخانه های قدیمی در حال تخریب 
هســتند، برخی زورخانه ها اجاره داده می شــود، در برخی 
استان ها زورخانه ها به بخش های مختلف اجاره داده می شود 

در صورتی که این کار غیراخلاقی است.
رئیس فدراســیون زورخانه ای افزود: در تهران زورخانه 
شیرافکن هنوز به سختی سرپاست، دومین خواسته من این 
اســت که به هیچ عنوان زورخانه ها اجاره داده نشــود و در 

اختیار هیات های استانی قرار بگیرد.
باران چشــمه گفت: چراغ زورخانه ها با صدای مرشد ها 
روشــن می ماند امیدوارم اقدامات لازم برای بیمه این افراد 

صورت گیرد.
وی افزود: ورزش پهلوانی از ورزش های باســتانی ایران 
اســت، اما هم اکنون ۱۸ هزار ورزشکار سازمان یافته داریم 
که این زیبنده ایران نیست باید دیگز نهاد ها هم در راستتی 

رشد و توسعه این رشته کمک کنند.
رئیس فدراسیون زورخانه ای گفت: این ورزش سرود ملی 
کم داشت که تلاش کردیم در طول 4 ماه آن را احیا کنیم.

رئیس فدراسیون زورخانه ای: 

به دنبال حفظ زورخانه ها هستیم 

رقابت هــای بین المللی جایزه بزرگ جــام بین المللی 
ارکینبایف به میزبانی قرقیزســتان برگزار شــد و در پایان 
تیم ملی کشــتی آلیش زنان ایــران صاحب 3 مدال طلا 
توسط سپیده بابایی در وزن 55 کیلوگرم، محدثه حسینی 
در وزن 65 کیلوگرم و ریحانه گیلانی در وزن 7۰ کیلوگرم 
و 3 مدال نقره توسط فاطمه فتاحی در وزن 6۰ کیلوگرم، 
مریم احمدی در وزن 75 کیلوگرم و هانیه عاشوری در وزن 

75+ کیلوگرم شد.
ســپیده بابایی، عضو تیم ملی کشــتی آلیــش بانوان، 
درباره ســطح کیفی این دوره از مســابقات در گفت وگو با 
خبرنگار گروه ورزشی خبرگزاری برنا اظهار داشت: با توجه 
به شــرایطی که ویروس کرونا در دو ســال اخیر رقم زد 
مســابقات از نظر فنی در ســطح خوبی برگزا و تیم های با 
کیفیتی حضور داشــتند مخصوصا قرقیزستان که به دلیل 
میزبان بودن دو تیم در این مســابقات شــرکت داده بود. 
خوشبختانه تیم ایران هم خوب ظاهر شد و نتایج مطلوبی 

نیز به دست آمد.

وی افــزود: در این مدت به دلیل وضعیت کرونا اردوی 
زیادی نداشــتیم ولی نزدیک مسابقات تمرینات متصل به 
اعزام برگزار شد که خیلی تاثیرگذار بود. خوشبختانه تیم 
آماده ای داشتیم. در مسابقات خوش درخشیدیم بشخصه 
تجربه اولم بود که منجر به کسب مدال طلا هم شد مابقی 
تیمی ها با این که تجربه بیشــتری داشــتند اما به دلیل 
شــرایط روحی و روانی که در مســابقات به وجود می آید 
از کســب مدال طلا بازماندند ولــی در کل نمایش خوبی 

داشتیم.
عضو تیم  ملــی آلیش بانوان گفــت: در این مدت هم 
فدراســیون و هم کادر فنی حمایت خوبی از تیم داشتند 
خوشحالم تلاش هایمان نتیجه داد. آلیش جزو رشته هایی 
اســت که برخلاف کشــتی کلاسیک شــرایط حضور در 
میادین بین المللی را دارد و طبیعتا سرمایه گذاری در آن 
هدر دادن هزینه نیست. فدراسیون براساس همین سیاست 
حمایت مناسبی دارد و به زودی مسابقات قهرمانی کشور 

را هم خواهیم داشت.

بابایی: عملکرد تیم ملی بانوان خوب بود، سرمایه گذاری در کشتی آلیش هدر دادن هزینه نیست 

رئیس فدراســیون دوومیدانی در واکنش 
به اعتراض برخی ورزشــکاران این رشــته به 
حمایت مســوولان فدراســیون از »احســان 
حدادی« گفت: پول اضافی در جیب حدادی 
نریختیم و ورزشــکارانی که اعتراض می کنند 
عملکردشان را ببینید. از این پس تنها نفرات 

شایسته به مسابقات اعزام می شوند.
ایرنا، هاشــم صیامــی روز  بــه گــزارش 
چهارشــنبه پس از برگــزاری مجمع عمومی 
سالیانه این فدراســیون، گفت: ارتباط خوبی 
با کشورهای همســایه گرفتیم و حتی رئیس 
فدراســیون بــلاروس را دعــوت کردیم تا از 
اردوهای مشترک و ظرفیت ها استفاده کنیم. 
به پنج مســابقه ورزشکاران را اعزام کردیم تا 

سهمیه ورودی المپیک را کسب کنند.
 وی افزود: باید از ظرفیت های کشــورهای 
همســایه از جمله ترکیه اســتفاده کنیم. به 
همین دلیل نشســتی با رئیس فدراســیون 

ترکیه داشــتیم و قرار است دوومیدانی کاران 
ایرانی در مســابقات حوزه بالــکان با حضور 
۲۲ کشــور اروپایی شــرکت کنند. همچنین 
مسابقات کشورهای اســلامی سال آینده در 
ترکیــه برگزار می شــود و در رایزنی با ترکیه 
درباره بازی های آســیایی و اسلامی قرار شد 

از کمپ های آنها استفاده کنیم.
رئیــس فدراســیون دوومیدانــی ادامــه 
داد: مهــدی پیرجهان، میــلاد ناصرجهانی و 
سجاد هاشــمی در کمپ ترکیه حضور یافتند 
که کمپ بسیار خوبی است و تازه افتتاح شده 
و ایران همان مبلغی را که برای ورزشــکاران 
ترکیــه ای در نظر گرفتند، برای اســتفاده از 

کمپ ها پرداخت می کنند.
براساس  بایســتی  وی خاطرنشــان کرد: 
سیاست های کشــور برنامه های فدراسیون را 
پیش ببریم و قرار نیست رکوردهایی بگذاریم 
که به عدم موفقیت ورزشــکاران منجر شود. 

۱۰ ســهمیه )7 مرد و سه زن( را در قهرمانی 
داخل سالن آســیا قزاقستان داریم و باید ۱۰ 
مدال کسب کنیم. فدراسیون در رده های پایه 
شدیدا حمایت می کند تا در مسابقات حضور 
یابند و آینده ســازی کنیم. برای رســیدن به 
مدال باید رده پایه را بیشــتر از بزرگسالان به 

مسابقات بفرستیم.  
صیامی اضافه کرد: بضاعت ما بیشتر از ۱۰ 
نفر در آســیا نیست و در دوره های قبل سه تا 
چهار مدال می گرفتیم و اعزام ها باید کیفی و 
به مدال منجر شــود. اگر ورزشکاران به مدال 
نرسند کمتر اعزام می کنیم. ۱۰ سهمیه داریم 
و ورزشکار خودش را باید از لحاظ ذهنی آماده 
کند و به دنبال این نیســتیم تــا رکوردهای 
اعزام  اولویــت  براســاس  بگذاریم.  ســختی 
می کنیم و پنج ســهمیه را فدراسیون آسیایی 
مجوز داد و میزبــان هزینه آنها را متقبل می 
شود و با مجوز شورای برون پنج نفر دیگر هم 

راهی مسابقات آسیایی خواهند شد که هزینه 
آن برعهده ماست.

وی دربــاره رکوردهای ورودی مســابقات 
داخل سالن آســیا قزاقستان گفت: مواد نیمه 
استقامت و استقامت تا 5۰ درصد ارفاق شده 
و رکوردهای سخت تری برای دوهای سرعت و 
موانع گذاشتیم و این رکوردها براساس شرایط 

جوی است.
رئیس فدراســیون دوومیدانی عنوان کرد: 
دیگر پول خود را هدر نمی دهیم و رکوردها را 
بالا بردیم تا ورزشکار شایسته راهی مسابقات 
شــود. توجه من به رده های پایه اســت و در 
رده بزرگسالان کیفی اعزام می کنم. ورزشکار 
باید از نظر روانی آماده باشد تا به عدد بزرگ 
نزدیک شود و وقتی به مسابقات آسیایی رفت، 

به مدال برسد.
وی اضافه کرد: محکم پشــت ورزشکاران 
از جملــه حدادی ایســتاده ام چراکه او مدال 

المپیــک و جهانی را در کارنامــه خود دارد. 
همــه ورزشــکاران حدادی را دوســت دارم. 
مقصر من هســتم که نمی توانم به بقیه برسم 
نه حــدادی. افتخارات حدادی کم نیســت و 
برخی عنوان کردند کــه او پول ها را گرفته و 
به آمریکا رفته اســت اما او مجبور شده برای 
تمرین با مربی آمریکایی بــه آنجا برود. پول 
اضافی در جیــب حدادی، تفتیان و پیرجهان 
نریختیم. ورزشــکارانی که اعتراض می کنند 
عملکردشان را ببینید. پول بیت المال را جایی 

هزینه نمی کنیم که خروجی نداشته باشد.

رئیس فدراسیون دوومیدانی: 

پول اضافی در جیب حدادی نریختیم


